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Návrh na uznesenie: 
 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove 

 

berie na vedomie   
 

Informatívnu správu zo zasadnutia komisie na ochranu verejného poriadku zo dňa 14.4.2014.                                                                         

 

 

 

 

 

Predkladá: MUDr. Rudolf Hrdlík, predseda komisie  

Spracoval:  Ing. Martin Telepčák, tajomník komisie  

 

 

 

 

 

V Trebišove, dňa 15.4.2014 

 

 

 

                                                                                                              predkladateľ 
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Komisia na ochranu verejného poriadku                   
                                                                                                              

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 14.4. 2014 
 

 

     Poslanci    Neposlanci 

 

Prítomní členovia komisie:  1. MUDr. Rudolf Hrdlík  1. JUDr. Juraj Füzer  

     2. Koloman Demeter                         2. Marián Ostrožovič  

      

Neprítomní členovia komisie: 1. Igor Balog      

           

Ostatní prítomní:        1. Michal Davala 

        2. Ing. Marián Brinček 

                            3. Bc. Vladimír Kočiš 

                                                                                                          4. Ing. Martin Telepčák 

Priebeh rokovania: 

 

1. Správu o činnosti Mestskej polície Trebišov za rok 2013, komisia prerokovala a vzala na vedomie. 

Predseda komisie poďakoval náčelníkovi mestskej polície za dobre odvedenú  prácu v roku 2013, 

ktorá je v meste viditeľná,  najmä pri zabezpečovaní verejného poriadku a čistoty v uliciach 

a verejných priestranstvách mesta.  

Náčelník mestskej polície informoval o aktuálnom personálnom a technickom zabezpečení mestskej 

polície. 

2. Pre zabezpečenie čistoty v meste slúži občanom aj bezplatná telefónna linka čistoty, na ktorú môžu 

nahlasovať prípady znečistenia a neporiadku. Predseda komisie upozornil na jej možné zneužitie 

v tých prípadoch, keď občania sami nazhromaždia odpad, neodpracú ho a neskôr ho nahlásia na linku 

čistoty na likvidáciu. Tým dochádza k zbytočným výjazdom a tiež ekonomickým nákladom. Mestská 

polícia v prípadoch nahlásenia skládok preveruje a zisťuje majiteľa alebo pôvodcu skládky a vyzýva 

ho na jej likvidáciu, nie vždy sa dopátrajú k pôvodcovi a skládku, či neporiadok musí likvidovať 

mesto. 

3. Prerokovaná situácia a činnosť dotknutých zložiek pri  dodržiavaní verejného poriadku na hrádzi 

Trnávky - v nadchádzajúcich jarných a letných mesiacoch bude nutné sledovať zvýšený pohyb 

občanov pri športových činnostiach  na hrádzi Trnávky a tiež rómskych spoluobčanov, ktorí určité 

miesta na Trnávke využívajú na kúpanie a operatívne riešiť dodržiavanie poriadku a čistoty. 

4.  JUDr. Füzer upozornil na nebezpečenstvo padania stromov a konárov v Bučovom lese. Sú miesta kde sú 

stromy alebo konáre nebezpečne nahnuté a môžu ohroziť občanov pri prechádzaní týmito miestami. Je nutné 

upozorniť všetkých vlastníkov pozemkov aj lesných hospodárov na tieto miesta, aby boli odstránené. Zvyšuje sa 

počet ľudí, ktorí prechádzajú Bučovým lesom a tým aj možnosť ohrozenia týchto ľudí. 

5. Bc. Vladimír Kočiš – informoval členov komisie so situáciou v rómskej osade, kde naposledy bol 

vykonaný odchyt a sterilizácia psov, o stave bezpečnosti a poriadku, o využívaní rómskych hliadok pri 

dodržiavaní poriadku a čistoty v osade ako aj v meste. 

 

Zapísal: Ing. Martin Telepčák, tajomník komisie  

 

Schválil: MUDr. Rudolf Hrdlík, predseda komisie 


